
13 грудня 2023 року відбулося обговорення Проєкту освітньо-

професійної програми Фінанси, банківська справа та страхування першого 

(бакалаврського)  рівня  і  Проєкту  освітньо-професійної програми Фінанси, 

банківська справа, страхування та фондовий ринок другого (магістерського) 

рівня  спеціальності 072 Фінанси, банківська справа, страхування та 

фондовий ринок факультету обліку та фінансів ПДАУ для 2024 року набору. 

До обговорення долучилися випускники освітньо-професійних програм 

спеціальності 072 Фінанси, банківська справа та страхування, гаранти 

освітньо-професійних програм, представники груп забезпечення ОПП та 

зовнішні стейкхолдери з представників академічної спільноти. 

 

 
 

На обговоренні були присутні: 

- декан факультету обліку та фінансів, професор кафедри фінансів, 

банківської справи та страхування, к.е.н., доцент,  гарант освітньої програми 

Фінанси, банківська справа та страхування першого (бакалаврського) рівня  

Олександр Безкровний; 

- завідувач, професор кафедри фінансів, банківської справи та 

страхування, д.е.н., професор, гарант освітньої програми Фінанси, банківська 

справа, страхування та фондовий ринок другого (магістерського) рівня  

Олексій Зоря; 

- заступник декана факультету обліку та фінансів, доцент кафедри 

фінансів, банківської справи та страхування, к.е.н., доцент Ольга Дорошенко; 

- професор кафедри фінансів, банківської справи та страхування, к.е.н., 

професор Людмила Дорогань-Писаренко; 

- голова ради з якості вищої  освіти спеціальності Фінанси, банківська 

справа, страхування та фондовий ринок, доцент кафедри фінансів, 

банківської справи та страхування, к.е.н., доцент Світлана Зоря; 

- професор кафедри фінансів та банківської справи Полтавського 

університету економіки і торгівлі, д.е.н., професор Тетяна Гудзь. 



- випускники факультету обліку та фінансів, спеціальності 072 

Фінанси, банківська справа та страхування Діана Мауер та Вікторія 

Гаврилюк. 

 

 
 

Під час обговорення акцентовано увагу на потребі залучення 

стейкхолдерів до викладання окремих тем в межах навчальних дисциплін та 

потребі врахування сучасних диджиталізованих аспектів в межах дисциплін 

освітніх програм.  

Дякуємо стейкхолдерам за тісну співпрацю та приділену увагу 

Проєктам освітньо-професійних програм. Прислухаємося до слушних порад 

на етапі обговорення проєктів. Прагнемо до удосконалення. 


